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Abstract: After the outbreak of COVID-19 Epidemic, university libraries actively adopted some measures of information service to deal with the 
impacts and influences of the epidemic and these measures provide reference and thinking for the libraries of the China’s universities. By means of literature 
retrieval and network survey, and by taking the library of the University of Chinese Academy of Sciences as an example, this paper analyzes the measures 
which the libraries had taken in dealing with the epidemic, and summarizes the characteristics of such measures in terms of information service, so as to 
provide references for library emergency services. It is found through the analysis that university libraries should make full use of information service 
technology, improve continuously their ability of remote service guarantee, enhance comprehensively the operation ability of libraries to use new media, 
strengthen cooperation with other universities and organizations, and apply more information service to libraries so as to promote the knowledge service 
mode without space boundary in libraries and to promote the process of transformation and reform of libraries.
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《汉语主题词表》自1980年诞生以来，在我国情报检索语言发展历程中发挥了应有作用。作为国际上最为大

型的综合性主题词表，一方面体现了我国图书情报领域众多专家的集体智慧，带动了我国众多专业性汉语主题词

表的编制与应用；另一方面提升了我国文献资源信息组织能力和水平，强化了中文文献的文档索引和查全查准率。

2009年，中国科学技术信息研究所开始了《汉语主题词表》在网络环境下的改造与重修工作。《〈汉语主题词表〉构

建研究》记录十年来新型《汉语主题词表》的探索经历与实践过程，主要表述汉语类主题词表的发展演变路径，

记录《汉语主题词表》的历史作用与现实意义，展示新形势下《汉语主题词表》重构的框架、思路、流程和模式，归

纳《汉语主题词表》构建中探索的标准规范、基础词库、协同编制平台和范畴体系，阐述概念建设、关系构建和范

畴分类等核心构建业务，详述《汉语主题词表》服务系统。曾建勋等著的《〈汉语主题词表〉构建研究》，2020年由

科学技术文献出版社出版。
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